专卖店授权书
Letter of Authorization for Exclusive Store
致快科技有限公司：
To Kwai Technology Limited
我们/我[填写商标所有人的全名/公司名称]是[与提供的商标证书相对应的品牌名称]（“商标”）的注册人和申请人，有权对商标进行使用和许可。
We/I, [insert trademark owner's full name / company name], are/am the registrant and applicant of and have the full rights and title to use and license the trade mark [brand name corresponding with trademark certificate supplied] (the “Trade Mark”).
我们在此声明，授权[商家的公司名称]（“商家”），一家注册地址为[填写地址]的公司，使用商标在kwaixiaodian.com域名上开设【】专卖店。
We, hereby certify that [company name of applicant] (the “Merchant”), a company with its registered address at [insert address], is authorized to use the Trade Mark and to set up an online store titled [brand name corresponding with trademark certificate supplied] Exclusive Store on kwaixiaodian.com.
授权的有效期为[插入日期]至[插入日期]。
The valid period of this authorization is from [insert date] until [insert date]. 
我们声明，此授权在有效期内不可撤销。
We declare that this authorization is irrevocable within the period of validity.
本授权书以中文和英文书就，中英文版本如有冲突，应以中文版为准。
This letter of authorization is written in Chinese and English. In case of any inconsistency between Chinese version and English version, the Chinese version shall prevail.
For and on behalf of
兹代表
Trademark Owner：[insert trademark owner's full name / company name]
商标所有人：[填写商标所有人的全名/公司名称]
Signature: 

签字：
(Company's Seal, if any)
（公司盖章，如有）


